The Rising Deani Startups Programe Startups Programe

معرض الشركات الناشئة العُمانية

Omani Startup Exhibition



معرض الشركات الناشنة (المحاجب للملتقير)

يوم والتاريخ الاثنين والثلاثاء، ١٢ - ١٣ ديسمبر ٢٠٢٢م.

التوقيم: ٩ صادا - ٣ مساء

المخارد مركز عمان للمؤتمرات والمعارض، محافظة مسقط الحمود الشركات الناشئة القائمة على الستكار والتقنية

Omani Startup Exhibition

Date: Monday and Tuesday, the IPth to the 13th of December 2022 Time: 900 AM to 300 PM Venue: Oman Convention and Exhibition Centre, Muscat Attendees: Startups based on innovation and technology

وصف الفعالية:

معرض يجمع أكثر من ٥٠ شركة ناشلة غُمانية قائمة على البيتكار والتقنية فم مختلف القطاعــات الاقتصاديـــة، حيــت يتيج المعرض للشـــركات المشـــاركة فرصــة الترويج عن تحتماهم ومنتجاهم إضافة إلى إناحة الفرصة لقم، للوصول والالتفاء مع المستثمرين مالحفات الداعمة

General Overview:

The exhibition gathers more than 0. Omani startups based on innovation and technology in various economic sectors, to promote their products and services and connect with investors and support entities.

The Rising Omoni Startupe Programme Startup Programme Startup Austain stabili

أهداف الفعالية:

الفرص.

بناء مجتمع من الشركات الناشئة والترويج عنها.
 تعربف المحتمع والمستتمرين والحهات الداعمة بالشركات الناشئة القوانية وربطها مع

Objectives:

- Build a community of startups and promote them.
- Introduce the community, investors and support entities to existing Omani startups for the purpose of building connections and creating opportunities.



DO

Musalih

A platform connecting house owners with omani technicians specialized in the repair and maintenance of ACs, repairing electrical services, inspections, plumbing and water tank services.

المنصات الرقمية وتطبيقات الهواتف الدكية

نسج هنا للجمول على الوملومات Scan Here to access the ماوملومات startup information مول الشركة الناشلة





مسكن هـم. شـركة تقنيـة فـم. مجــال العقــارات مختصـة بتســويق البيــم على الخريطة/المبانــم. قيد الانشاء/تنســاعدك مســكن فــم. الحصول على عقارك المناســـب بسرعة وبكل سهولة.

Mskn

Mskn is a prop-tech marketing platform specializing in listing off-planiforoperties under construction/projects. Mskn aims to make your life easier by reducing time searching and finding the right property, and offering all relevant information about each property in one place.

عارة الالكترونية للعقارات

بنيج هنا الدحول على المطورات can Here to access the صاورات المطورات المطور





...

CureTech

Personalizing healthcare for patients who suffer from bone loss and joints dusfunctionality due to traffic accidents and tumors by developing perfectly fitting and promptly available patient specific implants.

فنيات الطبية

Scan Here to access the مناص المطول على المطول على المطول الله عناص المطول التناطقة التالية التناطقة التناطقة





بيخبير انيم

Bclear Aligne

An Omani startup offering patients clear aligner appliances through a network of certified providers of dentists and orthodontists. We use digital techniques to plan, design and manufacture your treatment while keeping track of user progress to adjust your treatment until you smile.

المنصات الرقمية وتطبيقات الهواتف الدكية

وسم هنا للحصول على المعلومات Scan Here to access the مسم المعلومات startup information على التشركة التاشكة





loć ali

Zaad Oman

The online market project for entrepreneurs based on achieving a set of goals in a number of fields, through: opening a window for small and medium enterprises, productive families and home business owners to market their oroducts inside and outside the Sultanate.

to the life and the





1.181

تطبيق الكثروني للهواتف المحمولة .خاص بالنسياحة حيث يمكن حجز خدمات نسياحية مختلف ق من خلال التطبيق مثال الفنادق و الرأل و الشناليهات و النسيفن النسياحية و الرحلات المختلفة داخل السلطنة و نه خاصة الدمم الإنكتيوني.

Mueto

Mystay application is an electronic application for mobile phones, and it is specialized in tourism, where it is possible to book various tourist services through the application, such as hotels, motels, chalets, cruise ships, and various trips within the Sultanate, and it has the electronic payment feature.

ناء تقنيات السفر





تطييق ترجمة الإشارة العمانى

بيئة اتصال تفاعلية بين دوم. الإعاقة السمعية و من يتواطئ ممهم, من الأمراد و الدهات عبر الترجمة الإشارية الفورية و المسجلة، حيث يضمن وصول المملومات والمحتوم، لذوم. الإعاقة السمعية بطريقة سلسة ودقيقة وقم, وقت قياسم,

SignBook Oman

A mobile application allowing for interaction between individuals with hearing disabilities and those communicating with them by offering sign language translation services in a smooth, accurate and timely manner.

treated and sufficient of

Scan Here to access the caloglogical rate gamail is and







منصة للخدمات الاسستهلاكية خاصة بمجال الأطعمة والمشسروبات والقهوة فم سوق الهوريكا (الفنادق، مطاعم والمقاهم) بالتجزئة والحملة.

Bon is the consumable marketplace for the HoReCa market, from the coffee market towards the rest to help defragment the market with an online platform.







شفرة

خدمة تحليل الشمرة الورائية من المزل للعرب حول العالم, لتمكينهم, من تعزيز محتهم, واتباع أصط الحياة الأمل بناء على تركيبهم الورائية، فم, شمرة نوطف التعنيات الاحدا والأكثر حقة فم, مجال تحليل النشـــفرات الورائية، يتم, من خلالها استخشـــاف الأنواط والسيات الورائية الأمراد بما فم, خلك التعدية والليافة.

Ch-6--

Shafra is an at home genetic testing service for Arabs around the world using a simple saliva sample. We empower our clients to understand their unique genetic data (DNA) to improve their wellness by making informed lifestule changes including nutrition and fitness.

discontinuos ficcionis





يختبص بهر فابن يحوكمنية التحتماعات بدءا من تجهيز جدواء الأعطاء وابقاق المستتبدات وحتم توزيع محاض النحتماء ومتابعة إتخاذ وتنفيذ القرارات المتفق عليها بشكار أسرع ohina

Bviser "Ijtimmati"

Byiser is a Board and Committee meetings collaboration solution that permits users to take Decisions, Assigning tasks, Track tasks in an innovative, secured, and simple approach.

ican Here to access the





دوام

تدن مه. دوام أودن بأن مسلحه الأدران للحمول على مرس وظيمية مائسية لهم هم. مسئولية مشتركة ووتب وظهم من الجميع، ومن هذا المنطق سمينا قد يدوام ومن خلال اللخة فرص العمل الدرايم وخلاف الزيادة حدلهم، إو اسلحقائل أوقات وتاريخم. كنسب المهارات والدران المائسية ، أيضا أمسلكه الولاسسات قم. إيجاد الكوادر العمالية يمكننك المائلات والمهارات في السوقة ومروانة.

Dawam

The platform seeks to provide part-time work opportunities for Omanis looking to increase their income or use their spare time to gain appropriate skills and experiences. Furthermore, Dawam seeks to help institutions, specifically owners of small and medium enterprises, in finding Omani professionals from various fields and skills with ease and fleebilds.

لمنصات الرقمية وتطبيقات الهواتف الدكية

ican Here to access the Glopingi and Jacob Startus information Glopingi Assisti Assisti







نساعد المؤسسات للوصول إلى مهارات وخدمات الشباب البيداعية فمر هناعة المحتوى لقنوات التواصل النجتماعي مثل التصوير والتصميم و المودلز و إدارة حسسات التواصل

Zameeli

We connect SMEs with local, skilled freelancers for social media services such as videography, modeling, social media management, and graphic designing





מוכנה (כתו)

منصة (اكثرونية غماليّة للتعليم المفتود عبر الإنترنت، موجهة للجمهور فم الوطن المربد كامة يتم ترفير محتون تعليمت برائي مجالا، قشئا باللغة العربية من قبل عدد من المتحصرين فم مجالات متعدة، وتوثم هذه المنقة متنهادة إتمام» للمستخدم الذي يُنَهَّى مشاهدة المحتون المراثر، ينجَدِ

Edlal

An e-learning web-based platform and a smartphone app that offers high-quality, certified and specialized online training programs in Arabic includiduals and organizations. Edail platform supports and serves the strategic objectives of the Oman $P \cdot E \cdot$ vision on developing the human capital

غنيات التعليم

can Here to access the Glogingil old glazzli in and attack of the control of the





ناشد هم ونصة الكترونية للهوبات الرقوبة ودعووة بتقنية البلوكتشيين تسيوح المنصلة للمستخدم الوصول المحقلق والموثق إلى الخدمات الإلكترونيلة لمزودي الخدمات والشركات من أم مكان وقم. أم وقت.

Nashid

Nashid is a digital identity platform powered by the blockchain that allows service providers to verify new and existing customers digitally.





حلول ذكية للقطاء الضيافى العالوى وتبسهط عوليات الظلب والإدارة فى هذا القطاء وقطاعات مختلفة من خلال توفير حلول دكية.

Fascano is a smart ordering solutions company working in the hospitality industry to help clients start, stand and boost their businesses to the next level.





منطة فعالة فم. حل معادلات العمل فم. المجال الطبع ، تقوم بحل وتدريب وتجهيز وربط المواهب المرشدخة بالمستشدميات والعيدادات العاصة والخاصة تعدم استشدارات التوظيف وإدارة المواهب تجميع جوانب المعادلة ثبناء الثقة فدي جميع المراحل ، من البحث إلى التوظيف

XOFX

A platform that is active in solving work equations in the medical field. DIXOFX solves, trains, equips and connects nominated talents with hospitals and public and private clinics. We provide recruitment and talent management consultancy for all sides of the equation to build trust at all staces, from search to recruitment.

المتصات الرقمية وتطبيقات العواتف الدكية

يسم هنا الحصول على المعلومات Scan Here to access the مان المعلومات والتقطيق startup information distribution



The Risting Orionit Original public Startupe Programme Original autobil aliabili



الطائر الأخضر

شــركة الطائــر الأخفر مكوئــة من مهندســين ومعورين و طيــازم. طائرات بــدون طيار ومهترين قمر الصناعة الثلاثية الأبعاد، ســـمت ما هدين تتجاوز وقمات المماله قم. كل جائب من دوابت ممال ســـوا عام الأرضا و قم البحر بدءًا من جمع البيانات مروراً ب ممالجتها و تطيلها حتى نمجيتها وعرضها.

GreenBird.3D

We are a dedicated and creative team consisting of PD makers, engineers, photographers and drone pilots who strive to exceed clients' expectations in every aspect of our work, whether on the ground or in the air.

فالرات يجون طبيار

Scan Here to access the Glogingii بالدحول على Scan Here to access the



The Rising Omoni GISyaul palip Startups Programme dadg laplaal aladul



حبيت احس

منصة كثينك اكس أول منصة طبية تجمع مزودي الخدمات الطبية و حجز المواعيد الطبية وأكثر.

Clnix

Clnix is the first medical platform bringing together medical service providers, appointment booking and more.

تقنيات الطبية



The Rising Omoni Startupe Programme audio audio audio disitu



أول شركة عوانية خاصة تأسست من أجل بدء وصناعة قطاع الفضاء فم. السلطنة، وجمل السلطنة دوزا من الخيان التنووم. العالمي، تعمل الشيركة على مشعارية فم. مطاع القصاء، وتقدم خدعات الأقمار الساعية و التكنولوجيا الحديثــة والمحاكيات و تقنيات التعليم، والأبحاث الفضائية والاستشارات.

Global Space and Technology Company

First Omani private company established to contribute & establish a space sector industry in Oman, and to make Oman a part of global developments company works on projects in space sector. And provides satellite services, advanced technology, simulators, education technologies, space research, and consultino.

قطاع الفضاء والتكنولوجيا الحديثة

يسم هنا للحصول على الرصلومات Scan Here to access the على الرصلومات التنسكة الناشطة startup information





Saree3

Saree3 is a payment aggregator platform that facilitates the integration process between merchants and financial entities with added features to make the online payment industry much more accessible and comprehensive in Ornan.

autholiotist

Scan Here to access the clogingill of clinical startus information at a clinical startus information





شــركة متخصة فم. مجال الدكاء الاصطناعي تهدف إلى قبل المؤسسات لقله نوعيه محكمة باعلى معايير الجودة والسلامة في استخدام احدث التقينات, بالإضافة الى تيم. المكورت والميكزيون و تبني المكرة و تطبيقها إلى ســـوق الممل بعد البحث و الاطلاع على توافر جميم الاشتراطات.

Okatio

A company specialized in the field of artificial intelligence, aiming to transfer institutions to high standards of quality and safety using the latest technologies. The project is technical, as we aim to adopt thinkers and innovators and adopt the idea and apply it to the labor market after reviewing of the availability. All requirements.

الدكاء النصطناعي



The Rising Onomi Startupe Programme autopublicated autobased autob



احس جزء

إكــس جراح هم. منصــة إلكترونية متخصصة بقطــم غيار المركبات. نقـــوم, بربط العميل بالعديد من موردم. قطم الغيار الجديدة والمستعملة.

X Garage

X Garage is an online platform that specializes in automotive spare parts.
We connect buyers with vendors of new and used spare parts.

ناع التجارة الإلكترونية

Scan Here to access the cloping light describe startus information distribution distribution





او ام باند

شــركة تقنيــة مالية توقر طـــول الدفع الرقمية تأسســـت 2021 ومن أهــم التطبيقات المتوقرة المحفظة الرقمية ولمة شات وبوابة الدفع الرقمية.

Om Pay

A financial technology company that provides digital payment solutions, established in 2021, and among the most important applications available are the digital wallet. Lamma Chat, and the digital payment gateway.

فنيات المائية

Scan Here to access the Glogingil and agrand life purio





شــركة عمانية تحلول المنتجات المائية المحمجة، يساعد مامون الشركات الرقمية على تضمين ميزات الدفع والإفراض قم. انظمتها الحالية. ومن بين المنتجات الرئيسية لشركة مامون هد. الخصم, الإلكتروني المياشر.

Mamun

Mamun is an Omani company for embedded financial products solutions. Mamun helps digital-based companies embed payment and lending features in their existing systems. Among Mamun's flagship products is Electronic Direct Debit.

autholium

يسم هنا الحصول على الوطاومات Scan Here to access the



The Rissing Omani Startups Programme assays assays



حلول الاقتصاد الأخضر

المشــروع يقدم, حلول اقتصادية فم. مجال الطاقة المستدامة وتداول الكرون وتطوير معــدات إنناج هيدروجين أخضر ويعمل المشــروع على تطوير تقنيـــة زراعة و إنناج الوقود. العضوء. من صحدرن (النبات و الطحائب).

HPSolarO

The project works on local development of technology related to biofuels, carbon trading, and green hydrogen production.

اع التقنيات النظيمة

Scan Here to access the clogingil util grant guilt gui



The Rissing Omani Startups Programme and dudy I duplated distinct



مبخرة طيب الذكية

تعتبر الميخرة الذكية الثولى والوحيدة في العالم. تعمل بشـــكل أوتوماتيكي بدون أم. تدخل بشرف. حاصلة على براءة اختراع في جميع دول الخليج.

Teeb Incense Burner

It is the first and only smart incense burner in the world. It works automatically without any human interaction. It's already Patented in all GCC countries.

منتجان تقنية

an Here to access the Gloplool July Linguistics





шш

Tasleem

An electronic application that enables e-commerce and provides your store professionally, integratedly and without technical expertise and linking it looistically to make it easier for merchants to increase their sales.

طاع التجارة الإلكترونية

Scan Here to access the ماومالي الماومة المستول علاء المامية المستول المستول





щ

طورت الشيركة المختصة في تمكين رحلات أونة للطائيرات يدون طيار بالتعاون مع هيئة الطيران المدني منظومة تقنية تحت مسمى "تحليق" لإدارة الحركة الجوية للطائرات يدون طيار وذلك لتعزيز الفوائد الاقتصادية لهذه التقنية.

AirGo

A modern high-tech enterprise that leads the drone industry in the Sulmanae by offering intelligent services and products. AirGo provides Ulmanned Traffic Management System named Tahleeq in Oman. specialized in enabling low-altitude drone operations and managing their business strikes.

فاثرات بدون طيار

Scan Here to access the Clogland rule gland is a



The Rising Orient Cisylla Julia Startups Programme Carly | Autobil Autobil



الا لاب مارين

تقوم بتوفير أحدث التقنيات لجمع وتحليل البيانات البحرية للقطاعات الســـمكية والبيئية واللوجستية باستخدام أجهزة إنترنت الأشياء والروبوتات البحرية والدكاء الإصطناعي

llab marine

We are an impact-driven startup providing marine data acquisition and analysis for fisheries, environmental, and logistic sectors, using IoT devices, marine drones, and All.

إنترنت الأشياء

سم هنا للحصول على المعلومات Scan Here to access the مان المعلومات startup information حول الشركة التاشية



The Rissing Omeni Vilsymble Startups Programme acal pil diplaid diabili



Madaar

Madaario is an online startup school, using deep market knowledge and unique set of tools to de-risk and develop tech based ideas to grow 10X

Digital platforms and smartphone applicatio

يم هنا للمصول على المعلومات Scan Here to access the منا المعلومات والمتلاقة التالية Startup information مول الشيطة التالية ال





إسال قيس

Ark Oale

A simple reminder tool for all of your daily tasks, example: pick up the laundry, follow up on the email, etc., ltr's simple and easy because it's all within WhatsApp. You simply lost the task with the date and time, and that's it, on the date and time you will receive a WhatsApp text reminder, as well it will be blocked on uour email calendar automaticallu.

الضصات الرقمية وتطبيقات الهواتف الدكية

Scan Here to access the Clogdool also large startus information at 181 (1811) and 1811 (1811)



The Rising Omani CLS July Startups Programms acids a scholastania alidiki



کیو بای

خدمة تســها الدفع بأقساط ميســرة يتم تقديمها للمشترين من المتاجر المشتركة. يســـمد لهم بشــراء المنتج دون الحاجة لدفع المبلغ كاملا فع. وقته ، بل يعطيهم خلولا للحفع على أقساط فيما بعد وبدون قوائد.

QPay

A buy now, pay later plan (BNPL) is a loan offered to a customer at the point of sale so they can purchase merchandise on credit but without a credit card.

Author School

نسر هنا الحصول على الوملومات Scan Here to access the



برنامید الشرکات Stortup: Programe & مدارکات الناشاه العملید الواسد ،



مؤسسة عمانية متخصصة فم. صناعة محتويات تفاعلية ثلاثم. الأيماد فم. مجال الواقم النفتراضي والواقم الممزز وصناعة الألماب التعليمية.

Manfath

Omani company specializes in interactive PD content via virtual reality (VR), augmented reality (AR) and education games.

الواقم الافتراضي المعزز

رنسر هنا الدحول على الرمولومات startup information والمستوادة التأثيثة



The Rising Omoni. Startups Programme duly dudy autom autom



0-,,---

طابعة ثلاثية الأبعاد لطباعة المبازل والمياند، بالإنسىينت ومولد البناء الميتكرة، مصنوعة محلياً من قبل فريق من الشـــباب الممانيين، تتميز الطابعة بخفة وزنها وســــهولة نقلها وسعرها المنافس،

Binaa Express

A PD printer for printing homes and buildings with cement and innovative building materials, locally made by a team of young Omanis, characterized by its lightweight, ease of transportation and a competitive price.

ع الطابعات للاثية الأبعاد

Scan Here to access the Glogingil giz glandil gize grant





1.046

ضمة إلكترونية تســــتهدف المحلات التجارية والأمراد من خلال مســــاعدتهم في إنشاء متدر الكتروني ،نظام مييمات لادارة عمليات الييم في المحل وعبر الإنترنت مع ربطها مم خدمات آخرى كالدمع الالكتروني وحدمات الشدن كشت نظام متحاصل بساعد المحلات

Kushk

The company is engaged in the development and marketing of a software solution unifying in-store and online shopping. The solution aims to deliver an easy to use and quick integration of traditional and online stores, allowing brick and mortar stores to launch and operate online channels.

Automobile Alberta









المنصـة معنيـة يتوفير تقنيات تسـاعد على زيادة ميبعات التجار مــن خلال توفير تقنية الشـــراء المياشــرة على قنوات البيم المختلفة من خلال من منصـات التواصل الإجتماعم. المشغورة.

ION Basket

The platform helps sellers improve their conversion rate by providing them with the ability to enable automatic product checkout process on their preferred social media channels.

Autorate full Autorate o

can Here to access the Glogingii old gignali its pur







Swapili

Swapili is the latest platform to post ads for swap/rent/sell and soon jobs. With a plan to develop the site into a comprehensive website and application for many other services.

Scan Here to access the clopingill util place guid startup information and all its place.



The Rising Omoni Startups Programme at dischill



, Garag

شــركة تقنية ناشــلة تعمل في مجال الـــــكاء الاصطناعي والطاارات المســـيرة لقطاع الرياعة، نمن نمكّن الحكومات والشــركات الرراعية والمزارع الخاصة من تطوير طول ذكية وفعالة من حيث التكلفة وتوفر الكفاءة والسائمة والإنتاجية.

Wakan Tech

A technology startup working in the field of artificial intelligence and drones for the agriculture sector. We enable governments, agribusinesses, and private farms to develop smart, cost-effective solutions that deliver efficiency, safety, and productivity.

اع التقنيات الزراعية

oun Here to access the Godepoli בער מנו المحول على المعلومات





شــركة تختــص بإنتــاح (منتح رويــال فليمنت) وهو عبارة عــن خيوط حيوية مــن الطحالب تســـتخدم, كدير قع, الطابعات الثلاثية الأبعاد لإنتاج منتحات بلاستبكية حيوية, أمواكة

Plamore is a company specializing in the production of the Royal Filament, which is a biofilm of algae that is used as ink in PD printers to produce bioplastic products in line with Oman Vision P-E-.







منصة عمانية (لكترونية في مجال تطوير ربادة الأعمال والأفراد و عمل المؤسسات من خبلال توفير استشبارات عن طريق نضة من الاستشباريين ورواد الأعصبال القادرين على تطوير عمل المنظمات وتحسين الأداء في مختلف المحالات.

An online Omani platform specialising in providing different kinds of consulting services to individuals, entrepreneurs and organisations. Our team of experts includes consultants who are able to develop the work and improve the performance of organisations in different fields



براند الدرزكات الجادة الواحد الدرزكات المحادث الواحد المدارية الواحدة الواحدة





منصة التعليم الجامعى العالمية

منطة إلكترونية تهدف الى توفير أكبر قدر من قرص التعليم العالم. حول العالم, توضح للمستخدم التخصصات المتوفرة فه, مختلف الجامعات والظينات لدول العالم,

Unistud

An electronic platform that aims to provide the largest number of higher education opportunities around the world.

المنصات الرقصية وتطبيقات الهواتف الدكية

ينسم هنا للحصول على المعلومات fere to access the دول الشركة الناشئة cup information





تنور

تطبيق يهدف (الى أن يكون الحل اللول و الأمثل للمستخدمين فم. قطاع الشحن والنفل الفوجستم والأمر يوط مزودم الحدمات عن طريق التجارة الانكترونية والمتاجر الأخرى مم شركات النفل و الشحن و التوهيل و كذلك مم المستخدمين الفقاليين مم الزبائن والشركات.

Tanweel

We aim to be the go first solution for end users who wants to shop online from near local cuisines, marts, ecommerce, or get specific services from certified service provides on the platform. Tanwel also make it easier for businesses to list their products and services on the platform with the lowest fees and commissions.

فاع التهنيات اللوجستية

وسم هنا للمحول على الوهلومات an Here to access the مسم والمعلومات التشركة التشكة التشكة والمحادثة التشكية التشكيفة التس



بامد الشركات Stortupe Programe & معالية الواعدة



منصة بحار

ضعة يحار هم أول منصة الكترونية تقوم يخدمة القطاع الســـمكم. قم. ســــطنة غَمان قم مرجال التطبيح والتســـويق ســــواء غان تســـويق مظه. أو دولم، حيث تعتبر فكرة صحة بحار أحد المشـــاليم الميترة أو من إطلاق هذه المنطة بتقـــاون مع وزارة الراعة والثروة السـمكية والصندوق المماني للتكنولوجيا.

Benar

Behar marketing platform is the first electronic platform serving the fisheries sector in Oman in the field of regulating and marketing in both local and international markets.

تقنيات الحيوية

يسم قلة للحصول على المطومات startup information ما يسرطة التأليقة



The Rising Omoni autopia pol Startupe Programme autopia placifiadi



-

Adeeb

Adeab Studio is a platform for teachers and students, where the teachers can create their own interactive lessons and guizzes for students in a user-friendly environment, utilizing a big library of ready-made graphical assets. Additionally, teachers can share their stories online with the students on the Adeab platform.

auto fitolia

an Here to access the Glogingil rule glandil inc.





درر

تطبيق الكترونم. شــامل يمزز النشــاط السياحي فم. ســـلطة غمان ، ويساعد فم. حل مشكلة البحث عن مماليات والشخلة سياحية فم. سلطة عمان يبوط التطبيق الأشخاص الباطئية تا الأحدة ومزودم. الأنشطة والقماليات السياحية للحصول على تجوة سياحية ممنعة متكاملة.

Darrbak

A one-stop shop that helps in solving the problem of hard finding, booking and paying for an experience, by creating a platform that connects people looking for an experience with professionals using an easy, safe online payment method.

طاء تقنيات السفر

n Here to access the ما المطومات alpgball عليه هذا للحصول على المطومات certup information



The Rising Omani Startups Programme & distribut distribution



بيانات

شــركة متخصصة فم. تحليل البيانات وتركز على تحســـين العمليات فم. قطاع الاتصالات وتحسين جودة شبكات الاتصالات.

Byanat

Byanat is a data analytics company that focuses on improving operations across the telecom sector and reducing subscriber chum due to bad quality of network experience.

الدكاء النصطناعي

n Here to access the مان المطورات العلاقة التائيلة tartup information





محرك التكنولوجيا تطبيق تعليمي باست

تطبيق تعليمي باســتخدام, تقنية الواقع الفتراضي المعــزز. يظهر نماذج ثلاثية الأبعاد علــــى مســاختك الصاديــة باســتخدام كاميــرا الغائف، تـــم تصميمها تخدمــة العلماء والمهندسين.

Ingine Technology

Designed specifically for scientists and engineers, INGINE is a learning tool application that uses Augmented Reality (AR) to generate #D model animations on your physical space using your phone's camera.

the flatiles feet

نسم هنا للحصول على الجملومات Here to access the







. . . .

ضحة تماعلية للإيتكار المفتود توكن الميتكرين من تطوير الأفكار الإبداعية و إيجاد. الحلول للتحديث المختلفة من شنس القطاعات و الولاسسات، تربط شيطة مداراه الأفراد والعرازه والمستقرين والمؤسسات من القطاعين العام والأعلام من أجل تمزيز المتجان والخدمات الدالية.

Madarek Innovation

An open innovation and engagement platform that enables innovators to develop creative solutions and resolve challenges across sectors, organizations, and value chains.

المنصات الرقمية وتطبيقات الهواتف الدكية

سم هذا للمحول على المطومات Here to access the ماومات الشركة التأشية etup information







نزهــة تصنيع تجاب ومقامرات اسيئتائية مجليــة ذات غزه طبيعــه، ثقافه، وترفيهه

Nuzha creates an experience and adventure trips for women searching for a thrill to unique tourist destinations.





منصة بحثى

منطة متخصصة فم, مجال البدوت تجمع كل من الباحث و مســـاعد الباحث الذم. يســــاعد فــــه انجاز المهام, المطلوبة علــــى أن تكون ضمن الأخليقيات الأدبية للبحث. الخدمات التم. نوفرها: الترجمة البدوت و الدراسات، تحليل البيانات، البرمجة و التصميم.

Bhthy Platfor

Bhthy is a global platform that works as a third party to match make/intermediate between clients' needs and individuals willing to offer paid services. A pioneer in freelance work services in multiple fields including: research, data analysis, design, programming, and translation.

لمنصات الرقمية وتطبيقات الهواتف الدكية

Scan Here to access the Glogloof and Italian Startus information





عزه

شركة متخصصة في تطبيقات الواقم الإفتراضي و الممزز و تطبيقات إنترنت الأشياء و الدكاء الحطناعي و المحاكاة و الرسوم المتحركة ثلاثية الابماد.

AZIM

in the application of virtual and augmented reality. Also, we provide services in IOT. Al. Simulations, and #d animation

لواقع الاقتراضي المعزز Augmented/Virtual Rea

Scan Here to access the caloglaph also lighted from



The Rising Omori City and July Startups Programme and July Auton Adult



ملهم فت از

نمرل على تطوير تجربة واقم افتراضي تساعد على تخفيف القلق و الآلم, للوريض اثناء الملاج و يتم استخدامها داخل المستشفيات.

MulhimVR

Works to provide healthcare professionals with non-invasive VR pharmacy to help reduce stress and pain on patients with chronic diseases during long or harmful treatment sessions.

غنيات الطبية

نسم هنا للحصول على المعلومات can Here to access the عول الشركة التاشئة startup information





تطبيق الماتورة هو نظام فوترة إرسال رابط إلى المشترين لقبول المحفوعات من ذلال أم. تطبيق تواصل تطبيق ماله. يساعدك على تتيم أموالك ووضع ميزانيات أمراقبة سلوكك الإنفاق وتحسين خططك المائية

TelyPay

Invoice App is an invoicing system to send a link to the buyers to accept payment through any communication app.

Maaly App helps you to track & budget your finances to understand your spending behavior.

اع التقنيات الوائية

can Here to access the Gloglool على المحاولة startup information ومادية



The Rising Omoni Stortupe Programme dischall and dischall aliabil



سوق الجملة ونصة إلكترونية لبيم و تسويق الخضروات والقواكه بالحملة و التجزئة إضافة الى

تسويق المزارء المحلية

Wholesale Soug

Wholesale Souq is an Online Platform for selling Fruits and Vegetables (Wholesale & Retail) as well as marketing local farmers' crops.

ء التجارة الالكترونية

نسم هنا للحصول على المطلومات can Here to access the مارملومات startup information distribute startup information



The Rising Ononi Startups Programme audip | duckabi dississi



جسر البيانات

مركز لتبادل أحدث التطورات في البحوث المحية، و اقتصاديات الصحة، والتحويل الصحة. لدعم صنع القرار واستكشاف القرص والطول المحتملة للاستثمار والتنمية في قطاع الصحة فم دول مجلس التعلون الخليجي.

Data Bridge

A hub for sharing the latest advances in health research, health economics, and health financing to support decision-making and explore potential opportunities and solutions for investment and development in the health sector in the Guiff Cooperation Council countries.

الات الضحوة

can Here to access the المعلومات المسلومة على المعلومات startup information





تأسيست ثوانه فه عام 2016 كشركة عمانية متخصصة فه، تقديم حلواً؛ دفو مبتكرة تعتمد على التكنولوجيا المالية. تقدم ثواني المرخطة من قبل البنك المركاي العماني حلواء دفو مبتكة فه. مجال التكنولوجيا المالية. لتبسيع عمليات المدفوعات، وتحبيب تجارب المستخدم, وحمل المدفوعات أكثر أمانا وسهولة وسرعة.

Thawani

A company specialized in providing innovative payment solutions based on financial technology. Licensed by the CBO, Thawani has been providing innovative payment solutions in financial technology, to expedite pauments' processes, improve user experiences, and make pauments safer, faster, and easier.





44.01 شيكة تهدف إلى القضاء على ثاني أكسيد الكيون من خلال تحويله إلى صخور وازالته من القلاف الدوم بأمان وكفاءة وذلك عن طبية، تمودن ثانه، أكسيد الكبون فم السدوتين ، وهم حدة توجد بكثة فم عمان التمودن هو عملية طبيوية بتم تسريعها يرقدار عن طريق حقن السوائل الكربونية في تكوينات بريدوتيت في أعهاق الأرض

4401 eliminates CO2 by turning it into rock, removing it from the atmosphere safely, efficiently, and permanently. 44.01 does this by mineralising CO2 in peridotite, a rock found in abundance in Oman. Mineralisation is a natural process, which 44.01 accelerates by injecting carbonated fluid into peridotite formations deep underground.





رحان رحال هم شرخة تمخُن المؤسسات للوصول إلى أهدافها الرقمية من خلال مهم تتنباتاها واستخدام أحدث التقنيات والمنهجيات وخبرات المجال لتصبح الأفضل فم. خلق قيمة مضافة لمماثلها.

Rihal is a data-driven enabler that supports organizations reach their digitalization goals by understanding their needs and employing the latest technologies, methodologies, and domain expertise to become the best at creating value for their customers.

إدارة البيانات

Scen Here to access the Gloglogical Library Startus information Gloglogical Republication







عنصر للتكنولوجيا

شركة عمانية رائدة في تقديم باقة متنوعة من المنتجات والحلول التقنية التي تثرم. تأمن و تُسعَل اسلوب حياة عمائلنا عبر مسارين رئيسيين: مسار مختص بتحميم، وصناعة أجهزة الحواسيب الثانية، ومسار مختص في تطوير طول تقنيات الثورة الصناعية الرابعة.

Onsor Technologies

A leading Omani company in providing a variety of products and technology solutions that enrich, secure and facilitate the lifestyle of its clients. We have two main line of business: a path pecalized in designing and manufacturing computer devices, and a path specialized in developing in 4IR.

Award Avelouit olehad

نسم هنا للمحول على المعلومات Scan Here to access the





أوتاكس

شُركة عمالية لطلب سيارات الأجرة من خلال تطبيق في الغوائف المحمولة، تقدم خدمات متنوعة منها حدمة التناكسي الاقتصادي سيارات لسبع ركاب، VIP، الفخمة، و التنكسي النسائي.

DTAXI

A mobile application for ordering taxis, OTaxi is an Omani company offering a variety of services including OTaxi Classic, VIP, Van, Luxury and taxis for females.

Arturalli oluatii a

وسم هنا المحول على المعلومات an Here to access the ماري المعلومات التالية الت





ш

أول منصة تأمين في. سلطنة عمان توفر خدمات تأمين منتوعة على مدار الساعة وتجمم معظم شركات التأمين بطريقة سهلة وسريعة للمقارة وإختيار التأمين الافضل.

Bima

Oman's first insurance platform that provides various insurance offerings, and allows customers 24/7 to compare and buy their suitable insurance cover from most insurance providers in Oman.

dulled obse

ican Here to access the مارية المطومات can Here to access the مارية المطومات المسلمة المسلمة





اند مش

اين مشيرة شيكة مختصة من القمل المديسير القن والدخم. من خلال الزويد العاملات المحرسية بالمؤول الكيونية للعالم المؤال القالم المؤالية المؤالية المؤالية المؤالية المؤالية المؤالية المؤالية ومزاوداً، التحرمة، تأسست الشيكة في 2016 ومقرها مسلط وتوسعت إمليمياً في الكونية وصور والأوارات والسيودية وتحرب مأات الحاملات والأفالية الومياً، فحمثاً أن لحول الخيراً الأول للفان المدرسة، الأولية الأمور والطبة

eMushrif

eMushif makes school transportation safe and smart by bringing loT into schools buses. We operate in diparatic routes in high populated area across Oman and Kuwait. The company was established in 2016 and expanded to Kuwait, Egypt, UAE and KSA. Our objective to become the first mobility choice for parents and students.

> إنترنت الأشياء Internet of Things (IC

عد هنا للحصول على الرملورات In Here to access the مناورات التسركة التاشيكة التاشية atartup information





شركة مختصة يتقنيات الطباعة ثلاثية الأبعاد منذ عام 2013م وتعتبر أوار شركة تعمار قه السلطنة فه هذا المجالبخدماتنا تشمار التحميم والطباعة ثلاثية الأبعاد للمؤسسات والأفراد. بدأنا العمل مؤخرا على الطباعة ثلاثية الأبعاد بالاسمنت للمنازل، لنكون بذلك أول شركة في الشرق الأوسط تحقق هذا الإنجاز بطابعة محلية الصنع

A company specialized in 3D printing technologies since 2013, InnoTech are the first in the Sultanate to work in this field. Having obtained two investment rounds and currently working on the third. InnoTech's services include design and 3D printing for institutions and individuals.



